
Lietuvos automobilių sporto federacijos 

Drifto komiteto virtualaus posėdžio  

PROTOKOLAS Nr. DRIFT16-4 

2016-05-25 

Posėdis pradėtas 2016-05-25 d. 17:00 val., baigtas 19:30 val.  

Dalyvavo komiteto nariai: pirmininkas Linas Ramoška, Paulius Piščikas, Gabija 
Paukštytė, Šarūnas Malinauskas, Giedrius Dagilis. 

Posėdžio pirmininkas: Linas Ramoška. 

Posėdžio sekretorius: nerenkamas. 

 

I. Dienotvarkės pristatymas ir patvirtinimas. 

SIŪLYTA: Patvirtinti posėdžio dienotvarkę: 

1.1. Dėl PRO lygos varžybų etapo organizavimo 1000 km varžybose. 

1.2. Dėl EEDC ir PRO lygos etapo Nemuno žiede (DownHill) atšaukimo. 

1.3. Dėl VšĮ „D 1 Sport“ atstovo Kastyčio Aleknos kvietimo į Drifto komiteto posėdį 
aptarti abipusio bendradarbiavimo planus (stojimą į federaciją, varžybų derinimą ir kt.). 

BALSUOTA: „Už“ – vienbalsiai. 

NUTARTA: Patvirtinti posėdžio dienotvarkę: 

1.1. Dėl PRO lygos varžybų etapo organizavimo 1000 km varžybose. 

1.2. Dėl EEDC ir PRO lygos etapo Nemuno žiede (DownHill) atšaukimo. 

1.3. Dėl VšĮ „D 1 Sport“ atstovo Kastyčio Aleknos kvietimo į Drifto komiteto posėdį 
aptarti abipusio bendradarbiavimo planus (stojimą į federaciją, varžybų derinimą 
ir kt.). 

 

II. Dienotvarkės klausimų svarstymas. 

1.1. Dėl PRO lygos varžybų etapo organizavimo 1000 km varžybose. 



Etapas būtų vykdomas nuo ketvirtadienio vakaro iki penktadienio vakaro. Dalyviai yra 
informuoti apie tokį etapą ir sutiko su jo poreikiu. Etapą organizuoja VšĮ „Promo Events“ su 
mūsų teisėjų pagalba. Atsižvelgiant į renginio matomumą ir kalibrą bei faktą, jog PRO lygos 
varžybų šiemet nėra daug, siūlau leisti VšĮ „Promo Events“ daryti šį etapą. 

SIŪLYTA: Leisti VšĮ „Promo Events“ daryti	  PRO lygos varžybų etapą 1000 km varžybose. 

BALSUOTA: „Už“ – vienbalsiai. 

NUSPRĘSTA: Leisti VšĮ „Promo Events“ daryti PRO lygos varžybų etapą 1000 km varžybose. 

 

1.2. Dėl EEDC ir PRO lygos etapo Nemuno žiede (DownHill) atšaukimo. 

EEDC organizatorius Mantas Kuzmarskis informavo, jog atsisako planuoto EEDC ir 
LDČ etapo organizavimo. Atsisakymą motyvuoja sunkia EEDC lygos situacija bei faktu, jog 
Lietuvoje šiuo metu vyksta „tuntas“ įvairaus „plauko“ varžybų, tad suorganizuoti finansiškai 
sėkmingas aukštos kokybės varžybas yra sunku arba neįmanoma. Siūlau sutikti su šių varžybų 
atšaukimu. 

SIŪLYTA: Sutikti su EEDC ir PRO lygos etapo Nemuno žiede (DownHill) atšaukimu. 

BALSUOTA: „Už“ – 3 balsai. „Už, jei bet kokiu atveju neorganizuos“ – 2 balsai. 

NUTARTA: Sutikti atšaukti EEDC ir PRO lygos etapą Nemuno žiede (DownHill). 

	   	  

1.3. Dėl VšĮ „D 1 Sport“ atstovo Kastyčio Aleknos kvietimo į Drifto komiteto posėdį aptarti 
abipusio bendradarbiavimo planus (stojimą į federaciją, varžybų derinimą ir kt.). 

VšĮ „D 1 Sport“ kreipėsi į federaciją dėl stojimo ir varžybų derinimo. Siūlau pakviesti 
Kastytį Alekną į Drifto komiteto posėdį ir aptarti abipusio bendradarbiavimo planus. 

SIŪLYTA: Pakviesti Kastytį Alekną į Drifto komiteto posėdį aptarti abipusio bendradarbiavimo 
planus. 

BALSUOTA: „Už“ – vienbalsiai. 

NUSPRĘSTA: Pakviesti Kastytį Alekną į Drifto komiteto posėdį aptarti abipusio 
bendradarbiavimo planus. 

 

Iš viso protokolo lapų: 3 (trys).   Posėdžio pirmininkas Linas Ramoška 


